
z Á P I S č. 9/2011

ze zasedání zastupitelstva městyse Bílé Podolí, konané dne 8.12 . 2011

v 16,00 hod. v zasedací místnosti obecního úřadu

Přítomni: dle presenční listiny / 8 členů zastupitelstva, 1 omluven /

Program: 1. Zahájení
2. Slib nového člena zastupitelstva
3. Schválení programu
4. Jmenování ověřovatelů zápisu
5. Volba návrhové komise
6. Schválení zápisu ze zasedání zastupitelstva č.8/2011
7 . Kontrola usnesení
8. Výsledky hospodaření za 1-11/2011
9. Rozpočtové opatření č.5/2011
10. Rozpočet městyse Bílé Podolí na r. 2012
11. Inventarizace majetku obce k 31.12.2011
12. Vyhláška 1/2011 o odpadech
13. Dodatek smlouvy se spol. AVE CZodpadové hospodářství s.r.o. na rok 2012
14. Podání žádostí o dotace z dotačních programů Stř. kraje - kanalizace

- přestavba MŠ+OÚ
15. Prodej pozemků v Lovčicích
16. Vyhodnocení ankety mezi obyvateli
17. Různé - a) smlouva se spol. Veolia Transport Východní Čechy a.s.

b) odměny zastupitelů
c) příspěvek na žáka II. stupně docházející do školy Vrdy
d) účetní směrnice časového rozlišení a směrnice pro odpisování

dlouhodobého majetku
e) čištění Doubravy
f) informace z jednání mikroregionu Čáslavsko

18. Závěr

1. Jednání zahájil starosta městyse Bílé Podolí. Konstatoval, že z devíti členů zastupitelstva je
přítomno 8 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

2. Vzhledem ke skutečnosti, že pan Jaroslav Štoček se vzdal funkce člena zastupitelstva a v souladu
s volebním zákonem se jeho členem stal pan Bohatý Bohumil, složil pan Bohatý Bohumil slib
zastupitele do rukou starosty Městyse Bílé Podolí.

3. Předložený program jednání zastupitelstva byl schválen jednomyslně.

4. Starosta městyse jmenoval ověřovatele zápisu: Libor Vraný rnl., Bohatý Bohumil

5. Do návrhové komise byli navrženi: Bíža Oto, Gdovínová Božena
Usnesení Č. 92 - schváleno
Hlasování: pro: 8 proti: O
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6. Schválení zápisu č.8 ze zasedání zastupitelstva dne 20.10.2011
Usnesení č, 93 - zastupitelstvo městyse schvaluje zápis č. 7/2011 v předloženém znění
Hlasování: pro: 8 proti: O

7. Kontrola usnesení
K dnešnímu dni je terminováno: usnesení č.72 ukládající kontrolnímu výboru kontrolu plnění
usnesení a kontrolu výběru poplatků za odvoz TKO a Finančnímu výboru kontrolu čerpání
dotací .
- byly předloženy výsledky kontroly usnesení přijímaných zastupitelstvem. Z výsledku je zřejmé,

že usnesení jsou plněna a zastupitelstvo se jejich plněním pravidelně zabývá
- Kontrola výběru poplatků prokázala, že nedoplatek činí 800,- Kč. To znamená, že poplatky

nezaplatila jedna obyvatelka s dítětem.
- kontroly čerpání dotací probíhají a závěrečné výsledky budou předloženy na zasedání ZO

8. Výsledky hospodaření za 1 - 11/2011
Byly předloženy a projednány výsledky hospodaření k 30.11.2011. Diskutovány byly zejména
položky které vykazují rozdíly oproti předpokladům. V oblasti příjmů výnos daně z nemovitostí
kde vykazované příjmy činí 67% předpokladu. Hospodářka upřesnila, počátkem měsíce jsme
obdrželi další část od finančního úřadu a je předpoklad naplnění této položky.
Celkově je hospodaření dobré a vykazuje k 31.11.2011 kladný výsledek hospodaření.

Usnesení č. 94 - Zastupitelstvo schvaluje výsledky hospodaření k 30.11.2011
Hlasování: pro: 8 proti: O

9. Rozpočtové opatření č.5/2011
Navržené rozpočtové opatření reaguje na vývoj čerpání rozpočtu.
Usnesení č. 9S - Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č.S/2011
Hlasování: pro: 8 proti: O

10. Rozpočet městyse Bílé Podolí na r. 2012
Byl předložen návrh rozpočtu na rok 2012.
Při jeho sestavování bylo vycházeno ze současných pravidel rozpočtového určení daní. Dále pak
z předpokladů a nákladů čerpání dle jednotlivých kapitol. Rozpočet je postaven jako vyrovnaný.
Diskuse:- oproti navrženému byl 5 hlasy schváleno snížení příspěvku nemocnici Čáslav na 15 tis.Kč

- ve vazbě na smlouvu o zajištění dopravní obslužnosti byl snížen příspěvek o 22 tis.Kč
- diskutovány byly dále možné změny rozpočtu v návaznosti na projednávaný návrh

zákona v parlamentu ČRo rozpočtovém určení daní. Navržený model/snížení dotací
4 velkým městům ve prospěch ostatních/ by přinesl výrazné zvýšení pro městys.
Dále nejsou známy výsledky našich žádostí o dotace

Usnesení č, 96: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet městyse Bílé Podolí na rok 2012.
Hlasování: pro: 8 proti: O
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11. Inventarizace majetku obce k 31.12.2011
Starosta vydal pokyn k provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2011.
Složení hlavní inventarizační komise: předseda -Vraný Libor st., členové-Horálek Ladislav,

Gdovínová Božena, Bíža Oto
Dílčí inventarizační komise Bílé Podolí: před.Bíža Oto, členové-Bohatý Bohumil,Dvořáček Jiří

Lovčice : před.Horálek Ladislav,členové-Vlčková Marie,Dvořáček Ivo
Zaříčany : před.Gdovínová Božena,členové-Slovjaková Andrea,

Hanousek Jiří
Usnesení č.97 : Zastupitelstvo schvaluje provedení inventarizace k 31.12.2011 včetně složení

inventarizačních komisí.
Hlasování: pro: 8 proti: O

12. Vyhláška 1/2011 o odpadech
Zastupitelstvo projednalo návrh vyhlášky o odpadech. Výše úhrady za odvoz TKO zůstává
nezměněna: 500 Kč,- na osobu, 300,- Kč na děti, 500,- na rekreační objekt
Usnesení Č. 98 : Zastupitelstvo schvaluje vyhlášku č.1/2011

Hlasování: pro: 8 proti: O

13. Dodatek smlouvy se spol. AVE CZodpadové hospodářství s.r.o. na rok 2012
Zastupitelstvo projednalo dodatek smlouvy č.6 na zajištění odvozu a uložení TKO a odvozu
separovaných odpadů
Usnesení Č. 99 : Zastupitelstvo schvaluje dodatky č.6 ke smlouvě se společností AVE CZodpadové

hospodářství s.r.o.
Hlasování: pro: 8 proti: O

14. Podání žádostí o dotace z programu Stř. kraje - kanalizace
- přestavba MŠ+OÚ

Zastupitelstvo projednalo potřeby dotací na kanalizaci a úpravu prostor pro mateřskou školu
reagující na nevyhovující hygienické podmínky. Po podrobné rozpravě přijalo usnesení.
Usnesení č.100: zastupitelstvo schvaluje podání žádostí o dotaci z rozpočtu Středočeského

kraje
a) Fond životního prostředí a zemědělství pro rok 2012 - na akci kana-

lizace Bílého Podolí 1. etapa a zavazuje se ke spolufinancování ve výši 5%
tj. 199976,- Kč.

b) FROM pro rok 2012 - na akci stavební úprava mateřské školy a zavazuje se ke
spolufinancování ve výši 5% tj.155 776.- Kč

Ukládá předat zpracované žádosti na Středočeský kraj.
Termín: 15.12.2011
Zodpovídá: starosta

Hlasování: pro 8 proti: O

15. Prodej pozemků v Lovčicích
Zastupitelstvo projednalo žádost pí Pavlíkové o odprodej pozemků v Lovčicích. Na uveřejněný
záměr o odprodeji nikdo jiný nereagoval.

Usnesení Č. 101 : Zastupitelstvo schvaluje prodej parcel Č. parcely Č. 512/15 a 512/16
o celkové výměře 60m2 v katastru lovčice paní Pavlíkové Blaženě.
Veškeré náklady s tím spojené hradí kupující.

Hlasování: pro: 8 proti: O
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16. Vyhodnocení ankety mezi obyvateli

Zastupitelstvo projednalo výsledky ankety, která proběhla mezi obyvateli s cílem zjistit
názory na život v obci a získat informace o potřebách obyvatel. Výsledky obyvatel byly
obohaceny o přehled zatížení Bílého Podolí průjezdem vozidel.
Po diskusi k výsledkům bylo doporučeno zveřejnit výsledky na internetu a využít je v dal-
ším plánování činnosti.

17. Různé

- a) dodatek č.4 ke smlouvě č.651/308/2008 se spol. Veolia Transport Východní Čechy a.s.
Zastupitelstvo projednalo smlouvu o zajištění dopravní obslužnosti. Konstatuje, že došlo
ke snížení nákladů. Náklady na rok 2012 činí 47048,- Kč

Usnesení č. 102 - Zastupitelstvo schvaluje dodatek č.4 ke smlouvě č.651/308/2008 se
společností Veolia Transport Východní Čechy a.s.

Hlasování: pro: 8 proti: O
-b) odměny zastupitelů
Usnesení č. 103 - Zastupitelstvo schvaluje dle nařízení vlády č. 375/2010 Sb. ze dne 7.2.2010

odměny zastupitelům s účinností od 1.12.2011
Hlasování: pro: 8 proti: O
-c) příspěvek na žáka II. stupně docházející do školy Vrdy /6 žáků /
Usnesení č. 104 - Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na žáka lI.stupně docházejícího

do školy Vrdy ve výši 5 920,- 1žák.
Hlasování: pro: 8 proti: O
-d) účetní směrnice časového rozlišení a směrnice pro odpisování dlouhodobého majetku

Zastupitelstvo projednalo pravidla způsob odpisování, odpisový plán, účtování.
Usnesení č. 105 - Zastupitelstvo schvaluje účetní směrnici o časovém rozlišení se zpět-

nou platností a dále směrnici pro odpisování dlouhodobého majetku -
odpisový plán

Hlasování: pro: 8 proti: O
-e) čištění Doubravy

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci Povodí Labe, že plánuje vyčištění koryta řeky
v úseku jezu u Zaříčan

-f) informace z jednání mikroregionu Čáslavsko
Starosta podal informaci z jednání mikroregionu Čáslavsko, o aktivitách vedoucích k větší
informovanosti obyvatel a návštěvníků.

18. Závěr
Starosta poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. /

Zapsala : Šmídová Alena '" \';.S i yó' foF
Ji íDes~'

Vraný Libor ml. l( ..~ .

starosta

Vyvěšeno dne ../f.·....f~·..../!!.f.1.. ..... . jO- li. tof1
Sejmuto dne .


